
Mondelinge vragen (art. 45) voor besluitvorming 20 april 2022 van de VVD (Leon Bastiaans) aan het 
college naar aanleiding van ingekomen stuk no 29 op Lijst 6 2022 van drie sportverenigingen (SVB, 
IVO en Irene):

1. Klopt de toezegging van 30 november dat de verenigingen kunstgrasvelden zouden krijgen?
2. Waarom wordt hiervan afgeweken?
3. Is hier naar uw mening op de juiste wijze over gecommuniceerd
4. Door de verenigingen worden opties aangedragen. Welke optie gaat het college aan de raad 

voorstellen om uit te voeren?


